
Referat fra mødet i bestyrelsen, d. 23.05.18 

 

Vi gennemgik flere emner på mødet og træf følgende beslutninger: 

 

Punkt 1  

Generalforsamlingen i marts gik godt. I kan se referatet på vores hjemmeside. 

Derudover fik vi sagt goddag til Johnny, som kom ind i bestyrelsen. 

 

Punkt 2  

Vi fik også informationer vedr. vores økonomi, der er stadig nogle som ikke har 
betalt kontingenterne endnu. Peter Fritzbøger følger op, derudover har vi også 
kigget på vintervedligeholdelse, som vi er tilfredse med p.t.  

 

Punkt 3  

På generalformsalingen blev det besluttet, at vi fremover skal se regnskaberne 
for legepladsen. 

 

Punkt 4  

Vi har fået et tilbud på reparation (fra Granit & Grus) af hjørnet, som vi har 
accepteret, og vi afventer nu en reparation. Med hensyn til pullerternes pris 
afventer vi en samtale med samme firma.  

 

Punkt 5  

Vi har tidligere kontaktet Kjeldbjerggård vedr. træerne som skal beskæres, 
men vi har ikke fået noget svar, så vi kontakter nu kommunen og beder dem 
om at kigge på de træer, som skal beskæres.  

 

 

 

 



Punkt 6   

En af lamperne på stamvejen blev her i foråret påkørt af en bil. Lamperne er 
ikke vores, men Ørsteds.  Og de har sørget for at sætte en ny lampe op, 
desværre er den ikke som de andre.  

 

Punkt 7  

Næste møde er onsdag d. 22 august.  

 

 

 


